



CMP/OCT/2023/0004

إفصاح عن تصنيف إئتماني
Announcement on Credit Rating

Date	08/10/2023	التاريخ
Name of Listed Company	مجموعة جي إف إتش المالية ش. م. ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة المدرجة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Name of the Credit Rating Agency	كابيتال انتليجنس للتصنيفات الائتمانية Capital Intelligence Ratings	اسم جهة التصنيف / وكالة التصنيف الائتماني
Credit Rating Classification Categories	التصنيف طويل الأجل وقصير الأجل للمجموعة بالنسبة للعملات الأجنبية بالمستوى (BB-) و (B) على التوالي مع نظرة مستقبلية مستقرة Long-Term and Short-Term Foreign Currency Ratings at (BB-) and (B) Respectively with a Stable Long-Term Outlook	فئات التصنيف
A simple explanation of the Credit Rating Classification issued and its implications	<p>تود مجموعة جي إف إتش المالية إعلام السادة المساهمين والأسواق أن "كابيتال انتليجنس" للتصنيف الائتماني قد قامت بتأكيد النظرة المستقبلية للمجموعة كـ "مستقرة"، بالإضافة إلى إعادة تأكيد تصنيفنا طويل وقصير الأجل للعملات الأجنبية بمستوى BB- و B على التوالي.</p> <p>وفقاً لكابيتال انتليجنس، لا تزال التصنيفات مدعومة بالسيولة المرضية التي تتمتع بها مجموعة جي إف إتش المالية وانخفاض مخاطر إعادة التمويل، بالإضافة إلى التنوع الجغرافي للأصول وخطوط الأعمال. كما أن القدرة الاستيعابية لدى جي إف إتش، ومدة استحقاق الديون الممتدة (بعد إصدار صكوك بقيمة 500 مليون دولار أمريكي لمدة 5 سنوات في عام 2020)، وكفاية رأس المال تدعم التصنيفات أيضاً.</p> <p>GFH Financial Group would like to advise its shareholders and the markets that Capital Intelligence Ratings (CI) has affirmed our outlook as 'Stable' - in addition to reaffirming our Long and Short-term Foreign Currency Rating as "BB-B", respectively.</p> <p>According to the CI, the ratings remain underpinned by GFH's adequate liquidity and low refinancing risk, as well as reasonable geographical diversification of assets and business lines. GFH's satisfactory debt service capacity, extended debt maturity profile (following USD500mn 5-year sukuk issue in 2020), and adequate capitalization also support the ratings.</p>	شرح مبسط للتصنيف الصادر ودلالاته
The expected financial impact of the Credit Rating Classification on the company's business and financial position	لا ينطبق Not applicable	الأثر المالي المتوقع للتصنيف على نتائج أعمال والمركز المالي للشركة



Future outlook (as per the Credit Rating Agency) about the company	مستقرة Stable	النظرة المستقبلية للشركة (حسب رأي جهة التصنيف الائتماني)
Summary of the official statement issued by the company regarding the Classification of the Credit Rating	<p>علق داميان وايت رئيس المؤسسات المالية والاستثمارات الخاصة في المجموعة بقوله "نحن سعداء بتأكيد كابيتال انتليجنس لتصنيفات المجموعة وايضا نظرتها المستقبلية المستقرة حيث يعكس تقييمها التقدم الذي نواصل تحقيقه من حيث تنوع وتحول المجموعة. كما يعكس الوضع التشغيلي والمالي الذي أسسناه فضلا عن ثقة السوق في جي اف اتش واستراتيجيتنا واداننا في الوقت الحاضر والمستقبل".</p> <p>Commenting, Damian White, Group Chief, Financial Institutions and Proprietary Investments, said, "we are pleased that Capital Intelligence has affirmed the Group's ratings and stable outlook. Their assessment highlights the progress we continue to make in diversifying and transforming the Group. It also underscores the sound operational and financial position we have built as well as broader market confidence in GFH, our strategy and performance both now and for the future."</p>	ملخص التصريح الرسمي الصادر عن الشركة بشأن التصنيف
Press release or executive summary	بالإمكان الرجوع الى موقع وكالة التصنيف من أجل التقرير You may refer to the agency's website for the report http://www.ciratings.com/news/2023/10/06/4198	التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	